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مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان هرمزگان :

هزار سند دولتی در هرمزگان از دفترچه ای 
به تک برگ تبدیل شد

مهدی دسینه اظهار داشت: یکی از وظایف اصلی اداره 
کل اقتصاد و دارایی استان هرمزگان نظارت مالی دولت 
اســت و پس از ابلاغ، تخصیــص و پرداخت بودجه 
دولــت از طریق خزانه، وظیفه نظــارت قبل و حین 

هزینه کردها را برعهده دارد.
وی بــا بیان اینکه در اســتان هرمزگان با احتســاب 
شهرداری ها و دهیاری ها کار نظارت مالی ۹۳ دستگاه 
اجرایی برعهده اداره کل اقتصاد و دارایی اســت، بیان 
کــرد: اداره کل اقتصادی و دارایی در اســتان ها امین 
اموال دولت اســت و تمامی ســندهای مالی و ملکی 
دســتگاه های اجرایی و نظامی در خزانه این اداره کل 

نگهداری می شود.
مدیــرکل امور اقتصادی و دارایــی هرمزگان گفت: 
برهمین اســاس و در راســتای ســاماندهی اسناد 
دســتگاه های اجرایی، از ابتدای ســال ۱۴۰۰ تا کنون 
هشت هزار سند دولتی از دفترچه ای به تگ برگ تبدیل 
شده و درحال حاضر هفت هزار سند جدید در انتظار 
تک برگ شــدن است که تا پایان سال این تعداد به ۱۵ 

هزار سند تک برگ افزایش پیدا می کند. 
دسینه افزود: سندهای تک برگ شامل کل اسناد ادارات 
و ســازمان هایی اجرایی و دولتی، نیروهای مسلح و 

سازمان زمین ملی و مسکن است.
شناسایی ۵۰۰ سند جدید اموال و املاک دولتی 

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان با اشــاره به 
اینکه درحال حاضر هیچ ســند دفترچه ای در خرانه 
نداریم، از شناســایی ۵۰۰ سند جدید اموال و املاک 

دولتی خبرداد که در حال صدور سند هستند.  
وی تصریــح کرد: در کنار ایــن وطیفه، یکی دیگر از 
وظایف اداره کل اقتصادی و دارایی در استان ها اجرای 
تبصره ۱۸ قانون بودجه است که براساس این تبصره، 
تمامی اموال و املاک مازاد دولت بعد از شناسایی باید 

فروخته یا مولد سازی شود.
دسینه ادامه داد: در این راستا دستگاه ها مکلف هستند 
اموال خود را در ســامانه ســادا ثبت کرده در غیر این 
صورت هیــچ هزینه ای مربوط بــه آن را نمی توانند 

پرداخت کنند.
مدیــرکل امور اقتصادی و دارایــی هرمزگان در ادامه 
سخنان خود با بیان اینکه سال ۹۹ مبلغ ۱۶ میلیارد تومان 
از اموال مازاد ارگان های دولتی در اســتان هرمزگان به 
فروش رســیده است، میزان فروش این اموال در سال 

۱۴۰۰ را نزدیک به ۵۰ میلیارد تومان اعلام کرد.
وی در خصوص فعالیت های دبیرخانه ســتاد درآمد 
اســتان به عنوان یکــی دیگر از وظایــف اداره کل 
اقتصادی و دارایی در استان ها نیز بیان کرد: براساس 
تکلیف قانون بودجه امسال استان هرمزگان، حدود 
۱۵ هــزار و ۴۰۰ میلیارد تومــان درآمد بوده که این 
مبلغ در سال گذشته هفت هزار  و ۵۰۰ میلیارد تومان 
بوده است و طی پنج ماهه امسال نیز ۱۷ درصد مازاد 

تکلیف درآمدهای استانی وصول شده است. 
معرفی اموال شناسایی نشده به سامانه سوت زنی 

دولت
دسینه، زمینه مصارف حاصل از فروش این اموال را در 
ردیف هزینه ای و تملک دارایی های سرمایه ای)طرح 
های عمرانــی( عنوان کرد و افــزود: قانون گذار به 
صراحــت اعلام کرده اگر مردم از اموال دولت باخبر 
هستند و دستگاه مربوطه به آن نپرداخته یا شناسایی 

نشده آن را به اداره کل اقتصادی و دارایی در استان های 
خود در سامانه)سوت زنی دولت( معرفی و برای این 

کار حتی پاداش نیز درنظر گرفته شده است. 
وی ابراز امیدواری کرد با شناسایی فرارهای مالیاتی، 
ســاماندهی کارتخوان ها و نیز فــروش اموال مازاد 
دستگاه ها، این میزان از درآمد تکلیفی استان را محقق 

کنیم.
دسینه یکپارچه سازی حســاب های متفرقه ادارات 
دولتی را در راســتای افزایش نظارت بر حساب ها و 
انضباط مالی این ارگان ها دانســت و در ادامه سخنان 
خود به وجود »هیات ۲۵۱ مکرر« اشــاره کرد که به 
دنبال احقاق حقوق و منافع مردم بوده و کار آن بررسی 
اختلاف هــای بین مودیان مالیاتی و اداره کل مالیاتی 

است.
نماینــده وزیر امور اقتصادی و دارایی در هرمزگان با 
بیان اینکه مردم از طریق ســامانه »هیات ۲۵۱ مکرر« 
می توانند شکایت های خود را نسبت به مالیات قطعی 
شده ثبت کنند و نیازی به مراجعه حضوری ندارند، 
در ایــن رابطه به تعدیل ۱۴۲ پرونده اشــاره کرد که 

شکایت ها یا تعدیل یا رفع تعرض شده است.
دسینه تهاتر دارایی ها و بدهی های دولت را از دیگر 
وظایف اداره کل اقتصادی و دارایی در استان هرمزگان 
عنوان کرد که در این بخش نیز در ســال گذشته ۱۶۲ 
میلیارد تومان تهاتر نــوع الف)تهاتر مالیاتی( و نوع 

ب)تهاتر بانکی( انجام شده است. 
تصویــب ۳۲ هــزارو ۹۴۷ میلیــارد ریــال طرح 

سرمایه گذاری در کمیته تولید و اشتغال 
مدیــرکل امور اقتصــادی و دارایــی هرمزگان در 
خصوص مســتقر بودن دبیرخانه تبصره ۱۸ قانون 
بودجه نیز گفت: بند الف تبصره ۱۸ حمایت از تولید و 
ایجاد اشتغال است و نخستین بار در سال ۹۶ به دولت 
اجازه داده شد نسبت به برنامه ریزی و سیاست گذاری 
برای ایجاد فرصت های شغلی جدید و پایدار از طریق 
نهادهــای حمایتی و اعتباری، آموزشــی و اجرایی 
اقداماتی انجام شود اما از سال گذشته مجلس شورای 
اسلامی تصمیم گرفت دبیرخانه این تبصره در اختیار 

وزارت امور اقتصادی و دارایی قرار بگیرد. 
دسینه اضافه کرد: با هدایت های استاندار هرمزگان و 
همراهی همه دستگاه های اجرایی و بانک های عامل  
خوشــبختانه ۱۰۰ درصد مبالغ تسهیلات مصوب 
استان جذب شده است و به جز بودجه های مصوب 
ملی پتروپالایشگاه های شــهید سلیمانی و مکران، 
اعتبار تخصیصی اســتان هرمزگان در سال گذشته 

۸۱۰ میلیارد تومان بوده است.
وی با  اشــاره به تصویب ۳۲ هزار و ۹۴۷ میلیارد ریال 
طرح ســرمایه گذاری در کمیته تولید و اشتغال استان 
افزود: نشست ها و کمیته های بررسی منابع طرح های 
تولید و اشــتغال سال ۱۴۰۱ نیز از مهرماه سال جاری 
آن برگزار می شــود، لذا افرادی که در راستای تولید و 
اشــتغال و بهره وری تمایل به سرمایه گذاری دارند از 

طریق دستگاه های مربوطه خود اقدام کنند. 
شناسایی مجوزها و پهنه هایی عاری از مجوز

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان در خصوص 
عملکرد مرکز خدمات سرمایه گذاری استان هرمزگان 
به عنوان هاب سرمایه گذاری استان نیز ابرازداشت: از 
شهریور ســال ۱۴۰۰ تاکنون کارهای خوبی از جمله 

شناسایی پهنه های عاری از مجوز انجام شده و گزارش 
آن به رییس جمهور ارائه شده است.  

دســینه با اشاره به شناســایی مجوزها و پهنه هایی در 
حوزه های کشــاورزی، معدن، گردشگری، صنعت 
و معــدن و احداث نیروگاه برق در اســتان هرمزگان 
خاطرنشــان کرد: در حوزه معدن تاکنون ۱۰۸ معدن، 
کشاورزی سه سایت ۹۰۰ هکتاری و در حوزه احداث 
گلخانه چهار سایت پرورش میگو و همچنین سه زون 
پرورش ماهی و ۲۵ نقطه نیروگاه خورشیدی شناسایی 

و مجوزهای اداری آن آماده واگذاری است. 
وی در خصوص اطلس ســرمایه گذاری در اســتان 
هرمزگان نیز گفت: این اطلس که به منظور تســهیل 
در ســرمایه گذاری، ارائه مشاوره به سرمایه گذاران و 
بهبود وضعیت کسب و کار در استان، اولویت های آن 
مشخص شده و براساس این اولویت ها نیز ظرفیت های 
مناطق و نوع فعالیت های اقتصادی و ســرمایه گذاری 

براساس این پهنه ها مشخص شده است. 
ثبت ۴ هزار و ۴۳۰ درخواست سرمایه گذاری 

وی همچنین در خصوص درگاه ملی مجوزهای کسب 
و کار گفت: در ماده هفت قانون اجرای سیاست های 
اصل ۴۴، هیات مقررات زدایی و بهبود محیط کسب 
و کار تعریف شــده و وزیــر اقتصاد و دارایی موظف 
اســت شرایط مراحل و هزینه های صدور مجوزها را 
شفاف تشــریح کند، در همین راستا دبیرخانه هیات 
مقررات زدایی و بهبود محیط کسب و کار و درگاه ملی 

مجوزهای کسب و کار تعریف شده است. 
دسینه هدف اصلی از ایجاد این درگاه ملی به جلوگیری 
از امضای طلایی و رفتارهای سلیقه ای، حذف مقررات 
زائد، کاهش زمان صدور مجوز و جلوگیری از رانت و 
فساد اشاره کرد و افزود: یک پنجره واحد سرمایه گذاری 
در استان هرمزگان وجود دارد که براساس آن میانگین 
زمان پاســخ دهی به استعلام های بین دستگاهی از ۴۵ 

روز به ۱۵ روز کاهش پیدا کرده است.
به گفته وی، از ابتدای شــهریور ســال گذشته تا ۱۵ 
شهریور ســال جاری، چهار هزار و ۴۳۰ درخواست 
ثبت شــده، ۲۳ هزار و ۳۸۵ استعلام دریافت که از این 

تعداد ۱۹ هزار و ۶۷۹  استعلام تکمیل شده است. 
دســینه تصریح کرد: در بحث شــورای هماهنگی 
دستگاه های وزارت اقتصادی و دارایی به دلیل جایگاه 
خود و ارتباطی که با سرمایه گذاران و فعالان اقتصادی 
دارد، این شورا با محوریت اداره کل اقتصادی و دارایی 
در استان ها وجود دارد، لذا اداره کل اقتصادی و دارایی 
به عنوان دستگاه مادر، اداره کل امور مالیاتی، اداره کل 
گمرک، رییس شــورای هماهنگی بانک های استان، 
رییس اداره اموال تملیکی، بیمه ها، بورس و مناطق آزاد 

و ویژه اقتصادی به عنوان اعضای این شورا هستند. 
به دستور استاندار پرونده مالیاتی ۵۰ بنگاه بزرگ 

اقتصادی به هرمزگان انتقال داده می شود
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان هرمزگان ابراز 
داشــت: در راستای تاکید جدی استاندار و همراهی و 
مشارکت قوه قضائیه و سایر نهادهای نظارتی تاکنون 
۵۰ بنگاه بزرگ اقتصادی شناسایی شده که مالیات آنها 

در خارج از استان پرداخت می شود.
دسینه با بیان اینکه بر اساس پیگیری ها و دستور استاندار 
پرونــده مالیاتی ۵۰ بنگاه بزرگ اقتصادی به هرمزگان 
انتقال داده می شود، گفت: امیدواریم در اولین فرصت 
ممکن وزیر اقتصاد دســتور انتقــال پرونده مالیاتی، 
حساب های بانکی و قراردادهای بیمه ای آن ها به استان 

هرمزگان را صادر کند.
وی با بیان اینکه با انتقال پرونده این بنگاه های اقتصادی 
عواید مالیاتی آن ها به خود مردم استان هرمزگان خواهد 
رســید، خاطرنشان کرد: این موضوع به عنوان یکی از 
درخواست های جدی در اداره کل اقتصادی و دارایی 

استان هرمزگان درحال پیگیری است.

        اقتصــاد کیــش -   مدیرکل امور 
اقتصادی و دارایی استان هرمزگان با اشاره به 
ضرورت ســاماندهی اســناد دستگاه های 
اجرایی، گفت: از ابتدای سال ۱۴۰۰ تا کنون، 
هشــت هزار سند دولتی از دفترچه ای به تگ 

برگ تبدیل شده است.

عملیات اجرایی ساخت ۵ هزار واحد 
مسکونی در هرمزگان آغاز شد

اقتصاد کیش-   عملیات اجرایی ساخت پنج هزار واحد مسکونی طرح نهضت ملی 
مسکن در حوزه غرب و شرق هرمزگان بصورت ویدئو کنفرانس با حضور استاندار 

آغاز شد. 
استاندار هرمزگان در آیین آغاز عملیات اجرایی این واحدهای مسکونی که به صورت 
ویدئوکنفرانسی با فرمانداران شهرستان های استان برگزار شد، افزود: با واگذاری این 
زمین ها، بیش از ۶۰ درصد تعهد چهار ســاله دولت درخصوص طرح نهضت ملی 

مسکن در استان هرمزگان انجام شده است.
مهدی دوســتی افزود: نزدیک به ۱۳ هزار قطعه از این ۳۰ هزار قطعه زمین مربوط به 
زمین های به شرط ساخت است؛ به این صورت که زمین ها بیشتر ویلایی تحویل مردم 

می شود و هرچند که طرح های ۲ و چهار طبقه نیز لحاظ شده است.
اســتاندار هرمزگان اظهارداشت: متراژ زمین های واگذار شده از ۲۲۰ مترمربع تا ۳۰۰ 

مترمربع متغییر است و کمتر جایی در کشور است که با این مدل انجام شود.
دوستی با اشاره به دستور صریح رییس جمهور مبنی بر تحویل زمین جهت ساخت 
خانه های ویلایی به مردم، تصریح کرد: از امروز کار دستگاه های اجرایی شروع می شود، 
همکاری، مانع زدایی، ترغیب و تشویق مردم جهت ساخت زمین های تحویل شده در 

بازه زمانی مشخص از محورهای اصلی دست اندرکاران باید باشد.
مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان همچنین در این مراسم گفت: تاکنون بیش از ۱۰۲ 

هزار و ۸۹۹ نفر در این طرح ثبت نام کرده اند.
عباس کمالی افزود: داده های اطلاعاتی این افراد در حال بررســی است تا صلاحیت 
افراد جهت استفاده از این طرح مشخص شود. البته تاکنون در استان هرمزگان بیش از 

۹۰ هزار نفر از این تعداد ثبت نام شده به مرحله تعیین تکلیف رسیده اند.

گمرک باهنر باید روی جذب نیروهای 
بومی هرمزگان تمرکز کند

اقتصاد کیش-     نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان با تاکید بر این نکته که گمرک شهید 
باهنر باید روی جذب نیروهای بومی تمرکز کند، گفت: استفاده از نیروهای ماندگار، 

چالش های اداره کل گمرک را نیز کاهش می دهد. 
حجت الاسلام محمد عبادی زاده در دیدار با مدیرکل گمرک شهید باهنر استان هرمزگان 
اظهار داشت: باتوجه به مشکل فقر و بیکاری استان هرمزگان، جذب نیروی انسانی 

توسط گمرک باهنر یک ظرفیت برای بهبود اشتغال هرمزگان محسوب می شود.
وی، با اشــاره به لزوم توسعه گمرک به سمت شــرق هرمزگان ابراز داشت: استقرار 
گمرک در شــرق استان هرمزگان باعث دسترسی به آب های آزاد خواهد شد که این 
مهم علاوه بر بهبود شاخص های اقتصادی منطقه، در راستای سیاست های کلی نظام 

نیز تعریف می شود.
حجت الاسلام عبادی زاده یادآورشد: مطالعات کارشناسی استقرار اداره کل گمرک در 
شرق استان هرمزگان به سرعت آغاز شود تا عملیات اجرایی آن طی سال های آینده 

کلید بخورد.
وی خاطر نشان کرد: کریدور شمال به جنوب یک فرصت برای هرمزگان محسوب 

می شود؛ چراکه بندرعباس مرکز ثقل پشتیبانی از این طرح خواهد بود.
امام جمعه بندرعباس، با ذکر این نکته که با بهره برداری از این کریدور حجم وسیعی کالا 
از گمرک های هرمزگان تجارت می شود، تصریح کرد: گمرک ها باید بتوانند موازی با 
این پروژه خود را توسعه و ارتقای دهند تا پاسخگوی تجارت درنظر گرفته شده باشند.

حجت الاســلام عبادی زاده خاطر نشان کرد: با توجه به چالش های اقتصادی موجود 
در ســطح اســتان هرمزگان، گمرک باهنر باید در حوزه مسوولیت های اجتماعی در 

بخش های مختلف فعال تر عمل کند.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان : 

 تولید بنزین در پالایشگاه ستاره خلیج فارس ۲۰ درصد 
افزایش یافت

اقتصاد کیش-   معاون تولید شــرکت نفت ســتاره 
خلیج فارس گفت: تولید بنزین پالایشــگاه ســتاره 
خلیج فــارس به عنوان اصلی ترین تأمین کننده بنزین 
کشور، در ۶ ماه نخست امسال نسبت به مدت مشابه 

گذشته ۲۰ درصد افزایش یافته است. 
سروش ذیگلری، افزود: این افزایش تولید موجب شد 
با وجود افزایش سفرهای تابستانی و افزایش مصرف 
روزانه، هیچ گونه خللی در موازنه تولید و مصرف بنزین 

کشور به وجود نیاید.
وی ادامه داد با وجود قرار گرفتن شــرکت نفت ستاره 
خلیج فارس در فهرست تحریم های اخیر نه تنها افزایش 
تولید داشته ایم بلکه در کیفیت بخشی به تولید نیز موفق 
بوده ایم. ذیگلری توضیــح داد: یکی از اهداف کلان 
پالایشگاه ستاره خلیج فارس تولید فرآورده های پاک با 
کیفیتی بالاتر از حدود مجاز مؤلفه های زیست محیطی 
استاندارد یورو ۵ در کلاس جهانی است به گونه ای که 
گوگرد بنزین تولیدی پالایشگاه ۲۰ برابر کمتر از مقدار 
مجاز اســت و تأثیر بزرگی در کاهش آلایندگی های 

زیست محیطی داشته است.
معاون تولید شرکت نفت ستاره خلیج فارس افزود: با 
برنامه ریزی های انجام شــده، طی اجرای مراحل آتی 

پروژه افزایش ظرفیت و طرح های توســعه زنجیره 
ارزش فرآورده ها، در آینده ای نزدیک پالایشگاه ستاره 
خلیج فارس به پتروپالایشــگاهی بزرگ و پیشرفته 
به منظور تولید محصولات موردنیاز کشــور و ایجاد 

ارزش افزوده بیشتر تبدیل خواهد شد.
ذیگلری خاطرنشــان کرد: در سخت ترین شرایط با 
وجود اعمال تحریم های همه جانبه علیه کشــور، با 
تبدیل هوشــمندانه تهدیدها به فرصت های بی نظیر 

و بــا اتکا به توان فنــی و ظرفیت های منحصر به فرد 
دانش بنیان داخلی، افق های روشنی در راه خودکفایی، 
پیشرفت های چشمگیر و روزآمد در همه حوزه های 
تخصصی صنعت پالایش کشــور گشوده شده است 
که در پرتوی آن، اســتمرار عملیات تولید بیش از ۴۰ 
درصد بنزین سبد سوخت کشور در ستاره خلیج فارس 
به عنوان بزرگ ترین پالایشگاه میعانات گازی جهان به 

دست آمده است. 

آیین تکریم و معارفه مدیرکل 
فرودگاه های هرمزگان برگزار شد 

اقتصــاد کیش-  آیین تکریم و معارفه مدیــرکل فرودگاه های هرمزگان برگزار و 
“جمشید دلفاردی” به عنوان مدیرکل جدید این نهاد معرفی شد. 

معاون وزیر راه و شهرســازی،  روز گذشته  )۲۲ شهریور( در آیین تکریم و معارفه 
مدیرکل فرودگاه های هرمزگان که در سالن اجتماعات فرودگاه بین المللی بندرعباس 
برگزار شــد، اظهار کرد: در شــرایط سخت تحریم تجهیزات جدیدی خریداری و 

نصب شده و منتظر دستورات لازم برای عملیاتی شدن آن هستیم.
حمیدرضا ســیدی افزود: از زحمات آقای ضیایی که از پاکدست ترین مدیران این 
صنعت اســت، قدردانی می کنم. ممکن است امروز تعداد پروازها در این استان کم 

باشد و در آمارها در رتبه های پایین باشد اما از مهمترین فرودگاه های کشور است.
وی بیان کرد: اخیراً حدود ۳۰۰ میلیارد تومان پروژه در فرودگاه های هرمزگان اجرایی 
شده و در سال جدید نیز ۲۵۰ میلیارد تومان پروژه دیگر اجرا خواهد شد. وضعیت 
پارکینگ ماشین های فرودگاه بندرعباس مناسب نیست و با اعتباری بالغ بر ۶۰ میلیارد 

تومان بهسازی خواهد شد و یک پارکینگ سرپوشیده و طبقاتی ساخته می شود.
رئیس هئیت مدیره و مدیرعامل شــرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران عنوان 
کرد: پروژه ای نیز در راستای بهسازی باندهای این فرودگاه نیز تعریف شده است. 

پیش بینی می شود این بهسازی اعتباری چند صد میلیارد تومانی نیاز داشته باشد.
سیدی ادامه داد: توسعه صنعتی در هرمزگان این صرورت را ایجاد میکند که فرودگاه 
بندرعباس توسعه ویژه ای داشته باشد. این فرودگاه و فرودگاه بندرلنگه به یک ترمینال 

بزرگتر و مجهزتر نیاز دارد.
وی بیان کرد: ما از افزایش تعداد پروازها استقبال می کنیم اما نیاز امروز کشور ۵۵۰ 
فروند هواپیما هســت و ما تنها یک ســوم این مقدار را داریم. ما سعی می کنیم این 
محرومیتی که به خصوص در استان های جنوبی و به خصوص در ایام اربعین ایجاد 

شده جبران کنیم.
ســیدی بیان کرد: انتخاب آقای دلفاردی نیز به دلیل حضور و زحمات ایشــان در 
هرمزگان بوده و ان شاءالله در مأموریت هایی که در آینده تعریف می کنیم موفق باشد.

توسعه حمل و نقل هوایی در هرمزگان یک ضرورت است
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان نیز در این مراسم، اظهار کرد: 
جا دارد از زحمات آقای ضیایی که خدمات خوبی در هرمزگان داشــت قدردانی 
کنیم. انتخاب آقای دلفاردی نیز اتفاق خوبی است، کادرسازی خوبی شکل گرفته 
و برای ایشــان نیز آرزوی موفقیت داریم. احسان کامرانی افزود: هرمزگان در زمینه 
توسعه و پیشرفت به سرعت در حال پیشروی است و تا ۲ سال آینده در زمینه فولاد 
و پتروپالایشگاه ها رتبه اول را خواهد داشت و یکی از زیرساخت های مورد نیاز آن 

توسعه حمل و نقل به خصوص حمل و نقل هوایی است.
وی بیان کرد: کارهای خوبی صورت گرفته و قدردان مدیران گذشته هستیم. امیدوارم 
مدیرکل جدید با نگاهی توسعه ای و پیشرفتی، فرودگاه های هرمزگان را به سمت 

جایگاه بهتری سوق دهیم. ما در برخی نقاط نیز نیاز به افزایش پروازها هستیم.
مدیرکل سابق فرودگاه های هرمزگان نیز در این مراسم بیان کرد: در این سال ها تلاش 
کردیم با علمی که به اهمیت استان هرمزگان داشتیم اقداماتی را انجام دهیم و در حوزه 
ایمنی هوانوردی، امنیت فرودگاهی، ارائه خدمات به مسافرین، توسعه زیرساخت ها 

و بازرگانی و اصلاح مصرف انرژی ورود کنیم.
ابوذر ضیایی افزود: بالغ بر ۷۰ پروژه تعریف و برنامه ریزی کردیم تا آنان را به سر منزل 

مقصود برسانیم و برخی از این پروژه ها به اتمام رسیده است.
وی عنوان کرد: از همه همکارانم که در کنار من تلاش کردند و زحمت کشــیدند، 
قدردانی می کنم. از تعامل و همکاری همه ارگان های نظامی مســتقر در فرودگاه ها 
هرمزگان نیز کمال تشــکر را دارم. مدیرکل جدیــد فرودگاه های هرمزگان نیز در 
این مراســم عنوان کرد: تلاش می کنم مبنــای کار خود را رعایت ایمنی و امنیت و 

خدمتگزاری و پاسداشت حقوق شهروندی قرار دهم.
جمشید دلفاردی ادامه داد: برای آقای ضیایی که خدمات ارزنده ای به هرمزگان ارائه 

کردند، آرزوی سلامتی و موفقیت دارم.
به گزارش ایسنا؛ مراسم تکریم و معارفه مدیرکل فرودگاه های هرمزگان با حضور 
“حمیدرضا سیدی” معاون وزیر راه و شهرسازی و رئیس هئیت مدیره و مدیرعامل 
شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران برگزارشد. در این مراسم “جمشید دلفاردی” 
بــه عنوان مدیرکل جدید فرودگاه های هرمزگان معرفی شــد و از زحمات “ابوذر 

ضیایی” مدیرکل سابق این نهاد تقدیر به عمل آمد.

برگزاری نخستین رویداد استارتاپی 
"دریابوم" در بندر شهید حقانی بندرعباس

اقتصاد کیش-   مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر از برگزاری نخستین رویداد استارتاپی 
"دریابوم" در بزرگ ترین بندر مسافری ایران با هدف احیای آیین باستانی "نوروز دریا" و 

"گاه شماری دریایی" در راستای ایفای مسئولیت های اجتماعی خبر داد. 
حمیدرضا محمدحســینی، در این خصوص اظهار کرد: ســالیان زیادی است که در 
هرمزگان مبحث گردشگری ساحلی و دریایی مطرح است اما در عمل اقدامات جامع 

از سوی سازمان ها و ارگان ها صورت نگرفته است.
وی با بیان اینکه ارگان ها و دستگاه های دخیل در نوار ساحلی به همراه دانشگاهیان و 
پژوهشگران با زنده نگاه داشتن آیین و فرهنگ و سبک زندگی اصیل ساحل نشینان 
وارد عرصه عمل شوند، خاطرنشان کرد: برای اینکه تأثیرگذاری فعالیت های سازمانی 
و تشــکل های مردمی فعال و اثرگذار در حوزه بندر، دریا و مناطق ســاحلی شهری 
و روســتایی با رویکرد در یک نقطه مشترک، متمرکز شــوند، ضرورت دارد که این 
جزیره های پراکنده از موازی کاری و خنثی کردن اثر فعالیت های غیرکاربردی پرهیز 
نموده و یک اکوسیستم حل مسئله خلاق در زمینه چالش های حوزه توسعه دریامحور 

شکل بگیرد.  
 مدیر بنادر و دریانوردی شــهید باهنر با بیان اینکه در شــهرهای ساحلی توسعه یافته 
دنیا، جذب نخبگان و استعدادهای شهروندان خلاق مهم ترین ابزار حکمرانی محلی 
برای رشد و پیشرفت اقتصاد دانش بنیان دریامحور محسوب می شود، گفت: بر اساس 
تجارب جهانی در پروژه "تعامل شهر  و بندر" و مدل های موفق در زمینه فعالیت های 
سازمان های بین المللی همچون یونسکو، جذب شهروندان خلاق جوامع محلی موجب 
قدرتمند شدن هویت فرهنگی و اجتماعی شهرهای ساحلی  و بالندگی اقتصادی  این 

مناطق هم جوار با زیست بوم دریایی می شود.
وی هدف اصلی استارتاپ ایونت دریابوم را تلاشی ساختارمند برای تحقق شعار سال 
تولید، دانش بنیان، اشتغال آفرین و همچنین گامی بلند برای تبدیل بندر شهید حقانی به 
یک بندر مسافری خلاق دانست و تصریح کرد: موضوع محوری اولین گام این رویداد 
را نوآوری در خلق و توسعه کسب و کارها و استارتاپ های حوزه بندر، دریا و شهر 

ساحلی برشمرد.
محمدحسینی افزود: در این رویداد، فعالان کسب و کارهای دریامحور، پژوهشگران 
و کنشــگران حوزه شهری و شهروندی، کنشــگران فرهنگی، هنری و تشکل های 
مردم نهاد، فعالان حوزه گردشــگری ساحلی و دریایی، کنشگران رسانه ای، صاحبان 

ایده و شهروندان خلاق حضور داشتند.
به گفته این مقام مسئول، صالح دریانورد رئیس پیشین سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
اســتان و مشاور عالی رئیس اتاق بازرگانی هرمزگان، دکتر محمدامین فیض، رئیس 
پردیس دانشگاه صنعتی امیرکبیر در بندرعباس، رامین آذرمهر، پژوهشگر حوزه فرهنگ 
و تاریخ و رئیس سابق مرکز اسناد و پژوهشکده شهرداری بندرعباس،  محمد احمدی 
زاده، مدیر بندر شــهید حقانی در این رویداد به بیان دیدگاه ها و راهکارهای تقویت 
هویت فرهنگی و تمدنی در میان جامعه محلی ساحل نشینان خلیج فارس با محوریت 

"گاه شماری دریایی" و "نوروز دریا" پرداختند.

شرایط پوشش بیمه ای خدمات 
مامایی در هرمزگان فراهم شد

اقتصاد کیش-      مدیرکل بیمه ســلامت هرمزگان گفت: شــرایط پوشش بیمه ای 
خدمات مامایی در راستای اجرای قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت در این 

استان فراهم شد. 
علی علیزاده با بیان اینکه تعداد متخصصان بانوان در هرمزگان کافی نیست، افزود: نیاز 
است مادران از دانش و تخصص فرد کارشناس و آموزش دیده بهره مند شوند که بیمه 
سلامت در این مسیر گام هایی برداشته که یکی از آنها فراهم شدن شرایط برای عقد 

قرارداد با مطب هایی مامایی است.
وی ادامه داد: این اقدام بیمه ســلامت در رستای جوان سازی جمعیت بوده و امکانی 
فراهم شده تا هزینه خانوارهای زیر پوشش برای دریافت خدمات مامایی کاهش یابد.

علیزاده اضافه کرد: مطب های مامایی دارای پروانه در این راستا می توانند با مراجعه به 
نشانی اینترنتی eservices.ihio.gov.ir/psc  نسبت به ثبت نام اولیه و بارگذاری 

پروانه خود برای عقد قرارداد اقدام کنند.
مدیرکل بیمه سلامت هرمزگان با اشاره به وجود ۳۲ مطب مامایی و ۱۱ مرکز مشاوره 
مامایی در هرمزگان،   گفت: تســهیل همکاری و انعقاد قــرارداد با ماماها به  صورت 
حضوری بوده و لازم است پس از بارگذاری مدارک بر روی سایت اعلام شده برای 

مراحل بعدی مراجعه حضوری داشته باشند.
علیزاده خاطرنشان کرد:  ضوابط و دستورالعمل پذیرش بیماران توسط ماماهایی که با 

این نهاد بیمه گر اقدام به عقد قرارداد می کنند در آینده اعلام می شود.
یک میلیون و ۳۰ هزار نفر از جمعیت هرمزگان تحت پوشش خدمات بیمه سلامت 

قرار دارند.

مدیرکل بیمه سلامت هرمزگان :


